
 

 

Fråga till Bino Drummond angående en Klimatomställningsplan 
 
2019-01-21 lämnade Miljöpartiet in en motion om att kommunen skulle  
utarbeta en "Klimatomställningsplan". 
Det gjordes för att Norrtälje kommun skall leva upp till de målsättningar  
som Sverige förbundit sig till inom ramen för Paris-avtalet. 
Klimatet kan som bekant inte vänta. Därför lämpar sig inte klimatfrågor  
att ligga länge i motionshögen. Vid kommunfullmäktiges sammanträde 
3 juni lovade Bino Drummond att ge besked direkt efter sommaruppe- 
hållet om en klimatomställningsplan.   
 
Min fråga är följande: 
När kan Klimatomställningsmotionen komma upp till kommunfullmäktige.... 
och/eller när kan kommunledningen presentera en omställningsplan?  
 
Söderbykarl 2 oktober 2019  
Mats Wilzén (MP) 


